



BJÖRN  
BERGMANN

# BJÖRN BERGMANN – URBAN SWING

Swing meets Pop.

Björn Bergmann bringt den Swing zurück in die aktuellen 20er Jahre.

Seine Songs sind eine Ode an die Leichtigkeit, an die gute Laune und das Leben. Sie sind eine Einladung, dieses gerade wenn es dumm läuft mit Humor zu nehmen.

In der Stimme des studierten Jazzsängers liegt sowohl Sinatra als auch Selbstironie.

Björn Bergmann ist ein strahlender Prince Charming, der auch ein eigenes Märchen von Überfluss und Ekstase im Berliner Nachtleben schreibt.

Wer immer bisher mit Jazz und Swing nichts am Hut hatte - mit einem Konzert von Björn Bergmann könnte sich das ändern.

Swing meets Pop.

Björn Bergmann brings swing music back to the current 20s.

His songs are an ode to lightness, to good vibes, and to life itself. They are an invitation to take it with humor, especially when things go wrong.

In the voice of the trained jazz singer lies both Sinatra and self-irony.

Björn Bergmann is a radiant Prince Charming, who also writes his own fairy tale of abundance and ecstasy in Berlin's nightlife.

Anyone who has had nothing to do with jazz and swing so far - with a concert by Björn Bergmann, that might change!

# LINKS

Website:

[www.bjoernbergmann.com](http://www.bjoernbergmann.com)



[Youtube](#)



[Instagram](#)



[Spotify](#)



[Facebook](#)

